

013

Brantford—Brant

Population: 130,300

Consisting of:

- (a) the City of Brantford; and
- (b) that part of the County of Brant lying easterly of Etonia Road and East Quarter Townline Road and lying southerly of a line described as follows: commencing at the intersection of the westerly limit of said county with Paris Plains Church Road; thence easterly along said road, its production to Scenic Drive, Scenic Drive and Howell Road to the easterly limit of said county; including Six Nations Indian Reserve No. 40 and New Credit Indian Reserve No. 40A.

013

Brantford—Brant

Population : 130 300

Comprend :

- (a) la ville de Brantford; et
- (b) la partie du comté de Brant située à l'est du chemin Etonia et de la ligne de canton East Quarter et au sud d'une ligne décrite comme suit : commençant à l'intersection de la limite ouest dudit comté et du chemin Paris Plains Church; de là vers l'est suivant ledit chemin, son prolongement vers la promenade Scenic, la promenade Scenic et le chemin Howell jusqu'à la limite est dudit comté; comprend les réserves indiennes de Six Nations n° 40 et de New Credit n° 40A.